



7天5夜

重庆/成都/ 西岭雪山/都江堰



Tour Code: CYN



★ 风味餐: • 巴蜀风味 • 青城四绝 • 川菜风味
• 雪山风味宴 • 鸳鸯火锅

精简行程:

第一天 抵达重庆 (机上用餐)

- 入住酒店

酒店: 锦绣智选假日酒店或同级

第二天 重庆 ↔ 成都

(早/午/晚)

- 人民大礼堂 (外观)
- 人民广场
- 乘搭动车前往成都 (二等座)
- 锦里古街

酒店: 浣花溪智选假日酒店或同级

**第三天 成都/ 西岭雪山/
都江堰 (早/午/晚)**

- 西岭雪山 (含往返缆车)

酒店: 都江堰中心智选假日酒店或同级

第四天 都江堰 (早/午/晚)

- 都江堰风景区~伟大水利工程 (含电瓶车)
- 灌县古城

酒店: 都江堰中心智选假日酒店或同级

第五天 都江堰/成都 (早/午/-)

- 宽窄巷子
- 熊猫邮局 (赠送熊猫明信片一张)
- 新世纪环球中心

酒店: 凯宾斯基国际大酒店或同级

**第六天 成都 ↔ 重庆/
启程 (早/午/晚)**

- 乘搭动车前往重庆 (二等座)
- 三峡博物馆
- 洪崖洞风景区

第七天 抵达家园 (机上用餐)

购物站:
茶叶店, 丝绸店,
宝树堂(保证无足浴), 地矿店

行程次序, 以当地旅社安排为准。

观光景点:



重庆

- 人民广场, 人民大礼堂 - 重庆市的标志性建筑建国之初, 为了表达新生的人民政权有信心带领人民走向辉煌未来的决心。广场用花岗石铺就, 常年绿化如茵, 鲜花盛开。
- 三峡博物馆 - 它是除北京以外首个以“中国”馆名的大型博物馆。博物馆外观颇为壮观。正上方是巨大的玻璃穹顶, 不仅是满足了大堂采光的需要, 而且, 漏斗型的圆形穹顶很像一个巨大的承露盘, 取“三峡之水天上来”之意。外墙以大面积的蓝色玻璃和古朴的砂岩构成, 蓝色玻璃象征着水, 而砂岩外墙则代表着山, 充分体现了重庆山水之城的特色。
- 洪崖洞风景区 - 以巴渝传统建筑特色的“吊脚楼”风貌为主体, 重庆夜生活的新标向。

成都

- 锦里古街 - 全是川西仿古建筑, 青石板小路, 小街上散布着各类手艺人, 泥人、糖画、剪纸等, “好吃街”更是集四川名小吃于一街。
- 宽窄巷子 - 宽窄巷子可以堪称川西民居的重要典范。宽窄巷子地处成都三大历史文化名城保护区之一少城片区。

都江堰

- 都江堰风景区 - 都江堰水利工程作为中华民族的天才之作, 是西元前256年秦国蜀郡守李冰为治理水患率众修建的大型水利工程。孕育了沃野千里的“天府之国”成都平原。因此, 您在此将会参观到全世界至今为止, 年代最久, 唯一留存, 以无坝引水位特征的宏伟大水利工程。
- 灌县古城 - 都江堰曾有个古老的名字, 即灌县。欲觅古城踪影, 这儿是个佳处。尽管古城现在全商业化, 但依然有些地方还存留着古城的味道。特别是站在古城城楼上, 一面是宁静的古城, 一面则是繁华的现代都市, 还可欣赏到廊桥与哗哗流水。

西岭雪山

- 西岭雪山 - 西岭雪山位于四川省成都市大邑县境内, 距成都仅95公里, 总面积375平方公里, 属世界自然遗产、大熊猫栖息地, 景区内终年积雪的大雪山, 海拔5364米, 为中国内陆西南第一峰。冬季积雪期为11月中旬至次年3月底, 由于雪质优良, 并成为中国南方最佳滑雪胜地。游客可免费参加滑雪及体验精彩纷呈的各种雪上娱乐专案如蛇形雪橇、热气球、雪地摩托、儿童摩托、冰上冲锋舟、雪上飞碟、雪地自行车、雪上飞片、狗拉雪橇、冰雕长城等, 感受冰雪专案的无尽魅力。亦可自费乘坐观景索道感受别样的一线天风景。

*** 特别安排
(12月~3月)***

于景区内体验
堆雪人乐趣 (贴心赠送
“GOLDEN DESTINATION”
专用, 雪地纪念相框
& 照片1张/人)



自费项目: • 中国国粹川剧变脸 民国风情 • 安仁古镇 • 春熙路步行街 • 体验重庆过江索道 + 朝天门夜景游船 = RMB 480 / PAX

出发日期:

航班行程:

	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费	签证	旅行 保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:



7D5N

CHONGQING/CHENGDU/ XILING SNOW MOUNTAIN/ DUJIANGYAN



Tour Code: CYN



★ Special Cuisine : • BaShu Flavor QingCheng Flavor • Chengdu Specially
• Snow Mountain Cuisine • Ying Yang Steamboat

Schedule:

D1 ARRIVAL CHONGQING (MOB)

● Check-in Hotel
Hotel : Chongqing JiuXiuCheng Holiday Inn Express Hotel or similar classes

D2 CHONGQING CHENGDU (B/L/D)

● People's Grand Hall (Outlook)
● People's Square
● Travelling to Chengdu by High Speed Train (second class)
● Jinli Ancient Street

Hotel : HuanHuaXi Holiday Inn Express Hotel or similar classes

D3 CHENGDU/ XILING SNOW MOUNTAIN/ DUJIANGYAN (B/L/D)

● Xiling Snow Mountain (Includes round trip cable car)
Hotel : Dujiangyan Holiday Inn Express Hotel or similar classes

D4 DUJIANGYAN (B/L/D)

● Dujiangyan Irrigation System (include buggy service)
● Guanxian Ancient Town

Hotel : Holiday Inn Express Hotel or similar classes

D5 DUJIANGYAN/ CHENGDU (B/L/-)

● Wide Narrow Alley
● Panda Post Office (Free 1 panda postcard/person)
● The New Century Global Centre

Hotel : Kempinski Hotel Chengdu or similar classes

D6 CHENGDU CHONGQING - DEPARTURE (B/L/-)

● Travelling to Chengdu by High Speed Train (second class)
● Three Gorges Museum
● HongYa Cave

D7 ARRIVE (MOB)

Shopping Shop :
Tea House, Silk Shop,
Bao Shu Tang (Guarantee without foot massage),
Gem Jewelry Shop

Sequences of itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:



CHONGQING

- **People's Square, People's Grand Hall** (by pass) - the symbolic building of Chongqing People's Square, and also is an architectural Building. It is a square for municipal administration.
- **Three Gorges Museum** - is a public undertaking for the preservation, education, scientific research in respect of cultural relics and the natural environment of Chongqing and the Three Gorges area.
- **HongYa Cave** - combines travel, business, and cultural scenery into one grand view, with an overriding theme of Stilted Buildings which stands for the famous traditional Bayu minority architectural style on raised wooden stilts.

CHENGDU

- **JinLi Ancient Street** - It is a part of the Temple of Marquis, and the buildings are in the Qing Dynasty style. The theme is Three Kingdoms Culture, a traditional folk custom.
- **Wide Narrow Alley** - This is more about restoring the old architecture in West China. The main structure is made from wood and bricks.

DUJIANGYAN

- **Dujiangyan Irrigation (including buggy service)** - which is a UNESCO cultural heritage site. The great Dujiangyan Irrigation Project was completed to prevent flooding caused by the Min River. Now, the project is honored as the 'Treasure of Sichuan', which still plays a crucial role in draining off flood water, irrigating farms and providing water resources for more than 50 cities in the province.
- **Guan Xian Ancient Town- "Guan Xian"** is Dujiangyan old name. Here is the weekend holiday good relax place for the local people. It features an ancient town, especially at south bridge gallery view the scenery of the town.

XILING SNOW MOUNTAIN

- **Xiling Snow Mountain** - is located in Chengdu, Sichuan Day County, only 95 km away from Chengdu, the total area of 375 square kilometers and is the world's natural heritage, as well as the giant panda habitat. Located on 5364 meters above sea level, it is known as southwest China's first inland peaks. It is also known as the best ski resort in southern china because of the snow thickness and temperature which is the excellent for all the ski activities such as Hot Air Balloon, Snowmobile, Children Motorcycle, Ice Assault Boats, Snow Flying Saucer, Snow Bike, Snow Flyer, Dog Sledding, Ice Wall and etc on own expenses. Besides the ski activities you may also experience a panoramic view via the ropeway sky scenery.

Special Arrangement

Complimentary
"GOLDEN DESTINATIONS"
Photo Frame &
Take Photo
With Your Own
DIY Snowman



Optional Tour: Anren Ancient Town + China Sichuan Opera "Changing Face" + Chunxi Shopping Street + Experience The Cable Car Across The Chongqing River + Chao Tian Men Night Cruise Tour = RMB 480 / PAX

Departure Date:	Flight :						
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

Travel Agent: